
 

 

Skolebestyrelsesmøde 

   

 

Dagsorden til møde d. 24. november 

kl. 18.00 - 20.30, på afd. Marienlyst   
 

MØDEDELTAGERE  

Finn Filsø 

Thomas Sander Hansen 

Sanne M. Sørensen afbud 

Marie Frederiksen- afbud 

Mette Horsleben 

Maria Vedby Kristensen 

Marie Britt 

Medarbejderrepræsentanter: 

Pia Tjagvad 

Karin Egelund 

 

 

Ledelsesrepræsentanter: 

Joy Hansen 

Michael Christensen 

Elevrepræsentanter: 

Julie Victoria Holm 

Johan Christensen 

Lilja Frank 

 

 

 

 Dagsorden 
Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden. Og godkendelse af ændret referat fra sidst 

Ekstra punkt – Dialogmøde 

Ekstra punkt – Høringssvar  

 

Referat godkendt, efter ændringer 

 

Sag nr. 2  Spørgsmål til informationsskrivelsen. 

Corona fylder rigtig meget, der er rigtig mange smittet, mange flere end ved de 

andre bølger. 

Vi må fortsat ikke lukke klasser pga. smitte, vi skal helt op omkring 15 smittede i 

en klasse, og det er ikke skolen, men styrelsen for patientsikkerhed der 

bestemmer. 

Indskrivningen er i gang, der mangler en del svar endnu, der kommer nærmere 

opfølgning efter jul. 

 

Sag nr. 3  Nyt fra elevrådet  

GB: Ved deres sidste møde har der været talt om gårdvagter, og frikvartersregler. 

De vil gerne bevare deres troldetræ. 

Legepatruljen fungerer, børnene er glade for det. 

Ønsker til flere basketnet, gynger, længere svævebane, klatrenet, skaterrampe, 
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 Dagsorden 
og nyt fodboldmål. 

Skralde kampagne – basket net i skraldespandene. 

 

MA: Jule Klippe-klister og dør – konkurrence, alle klasser pynter deres dør, sidst 

på dagen bedømmer elevrådet den pæneste dør, klassens samarbejde, trivsel 

mm, for hver årgang vil der være en vinder klasse. 

 

Der er ønske om ny eller større fodboldbane 

 

Coronatiltag: mange synes det er irriterende og forvirrende at de ikke må gå rundt 

til hinanden, fagtorvet er ikke opdelt som det skulle. 

PLC er lukket 

Klubben er blevet opdelt –  

mandag, tirsdag er det 7. 

onsdag, torsdag er det 8. og 9. 

 

Det at klubben har åbent, har haft en rigtig god effekt, eleverne synes det er 

rigtig rart at de har noget at lave i frikvartererne, aftalen er at hvis eleverne 

kommer tilbage til timerne, til tiden og holder aftalerne, så kan den være åbent, 

ellers bliver den lukket. 

 

Sag nr. 4  Opdatering af årshjul 

Ingen kommentar eller ændringer til årshjul. 

 

Sag nr. 5 Besøg af pæd. Leder Peter Pedersen, 

husråd- hvad    sker der på afdeling Marienlyst 

Peter og husrådet fortæller om planer og ønsker for skoleåret, der 

har været et stort ønske om et julemarked blandt andet, men Corona 

blokere desværre gentagende gange. 

 

Grundlaget og effekten af den nye måde at danne de nye 7. klasser 

på har været rigtig god. 

 

Vi modtager en del nye børn for tiden, fra flere skoler i kommunen, 

en stor del af dem er til 8. årgang, det er søde og dygtige elever der 

kommer, men det kan selvfølgelig skabe lidt uro i klasserne. 

 

De nye lokaler er taget godt i brug, medarbejderne er gode til at 

bruge dem i den almene undervisning også. 

I Håndværk/design er der lavet en aftale med Willumsens Museum, 

hvor eleverne skal bygge nogle små bænke. 

 

På MA er der en del børnesager og vi kæmper for at hjælpe og støtte 

eleverne og familierne så godt vi kan, men vi er lidt udfordret på 

manglende skolepsykolog. 

 

Under ned lukningen sidste år oprettede MA en ordning hvor 

udfordrede elever pga. skoleværing mm. Kunne komme 3 dage i 

skole, 2 dage i praktik, med mål for at de kunne bestå deres 9. 
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klasse. 

 

Resultaterne i folkeskolen bliver hele tiden målt, i 2019 lå vi meget 

langt nede, i 2020 ligger vi nr. 415 på landsplan.  

I samarbejde med gymnasiet, starter vi en lektie cafe op, hvor 

2.G’erne kommer over og kører lektiecaféen. 

Det bliver frivilligt arbejde, men gymnasieeleverne får et diplom der 

giver dem ST point for frivilligt arbejde. 

 

Sag nr. 6 Vikarer på Trekløverskolen 

Der skal laves en vikarfolder, hvor rammerne, reglerne og 

retningslinjerne står ridset op. 

Der skal ligge noget vikarmateriale fast i klasserne/teamrummene 

hvor der er noget der er let at tilgå i tilfældet af manglende 

vikarnoter, en klasse-pakke hvor der står hvilke portaler plejer de at 

bruge, hvad kan man fx lave med eleverne. 

Vikarerne har en tilbagemeldingspligt til lærerne, i forhold til dagens 

gang. 

Det skal være ok, at skabe noget bevægelsesleg, i stedet for 

udelukkende at bruge en skærm, særligt vigtigt for de mindre 

årgange. 

 

Balancen imellem at have nok eller for mange vikarer er svær, det 

skal også være relevante og stærke vikarer. 

 

 

Sag nr. 7 Orientering Fravær, både personale og elever 

På MA går vi tilbage til lektions registrering og ikke dagsfravær, da 

det ikke fungere optimalt. 

Der er fortsat for mange på MA med for meget fravær, det er noget 

vi arbejder rigtig meget med, det er ikke kun eleverne men også 

familierne der arbejdes med. 

I kommunen er der kommet et projekt man kan blive visiteret til, der 

hedder back-to-school, som vi er forsøgs skole på. 

 

Ved lærerfravær er der en del udforinger på især en matrikel. Til 

forskel fra sidste år, skal vi nu ikke registrere corona fravær, derfor 

tæller Corona med nu. 

Vi er ikke en af de skoler der har det højeste sygefravær, det betyder 

at vi ikke lige nu er en af de skoler, som får hjælp lige nu.  

Lige nu er der også efterdønninger af Corona hvor personale og 

elever også er hurtigere til at melde sig syge. 

 

 

 

Sag nr. 8 Orientering om Økonomi 

Alle andre end forbrugs konti har været lukket siden midt november, 

det betyder at vi har kunne se på hvad der har været i overskud, og 

hvad der har været af rest ønsker, som der er råd til. 

Vi håber at kunne overføre penge til fx IT, til næste budgetår, da vi 

ikke har kunne få det leveret grundet Corona.  

 

Computere og IPads er efter den store levering, overgået til skolernes 
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budget, dvs. med nye elever, ud datering osv.  Her skal vi selv sørge 

for at købe og bestille nye. 

 

Sag nr. 9 Forslag til ændring af Princip fra Medier og it 

De pædagogiske ledere har lavet nye retningslinjer for digital 

dannelse, og vil gerne have principperne til at passe lidt bedre 

sammen, derfor er de kommet med deres forslag til princippet. 

 

SB godkender indtil videre, der arbejdes videre med det fra de 

pædagogiske lederes side. 

 

 

 

Sag nr. 10 Retningslinje for Digital dannelse 

Punktet blev behandlet under forrige punkt og princip og 

retningslinjer tages nu på i MED og kommer herefter tilbage i SB 

 

 

Sag nr. 11   Faglige indsatser på Græse Bakkeby og Falkenborg 

I forbindelse med Corona fik nogle midler til brug af fagligt løft og 

trivsel. 

På GB har man brugt midlerne til et værkstedsbånd 2 gange om 

ugen. 

På FA har man givet læse vejlederen og mat vejlederen ekstra timer, 

hvor de har været ude i klasserne og give den ekstra støtte. 

Pengene får vi frem til august, der skal nedsættes en arbejdsgruppe 

blandt alle skolerne, for at se på hvad vi gør fra august og fremad. 

Især dysleksi er noget alle gerne vil sætte mere ind på, og det at alle 

skal lære at læse. 

Den generelle læseforståelse er blevet lavere.  På skolerne, så her 

skal der fokus på igen. 

 

 

Sag nr. 12   Personalenyt 

Drøftet 

 

 

Sag nr. 13.  evt.  

PPR-betjening har været meget mangelfuld, vi burde være oppe og 

kører pr. 1/12 med fuld betjening, især på GB har der ikke været en 

skolepsykolog i flere måneder 

 

Sag nr. 14.  Dialogmøde  

Vi skubber det til mødet i januar, hvor vi beslutter hvilken 

foredragsholder ønsker vi kommer ud, til marst/april. 

 

Sag nr. 15.  Høringssvar  

SB finder ud af hvem der laver Høringssvar, fristen er den 13. 

december. 
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